
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 18. maj 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 757 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mona Juul (KF). 

 

Spørgsmål nr. 757:  

”Kan ministeren oplyse, om det er korrekt, at samme patientsikkerhedsregler for æg-

donorer og sæddonorer samt recipienter (modtagere af æg) vil kunne sikres, hvis 

sædbanker også kunne håndtere ægdonationer med de regler, der i dag gælder for 

sædbanker” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperioden er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for 

fristen. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo august 2022. 
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